
Ik ben Henk Corbee, geboren en nog steeds wonende in Sint Pancras. Mijn betoog is mede namens 
de heer Jan Boot, die helaas verhinderd is.

Beiden hebben wij inwoners van Sint Pancras gesproken die, evenals wij zeer verbaasd zijn over de 
manier waarop de fusie tussen Langedijk en Heerhugowaard gefrustreerd wordt door de Dorpsraad 
en raadsleden van de gemeente Alkmaar. Maar al te vaak wordt betoogd dat de inwoners van Sint 
Pancras bij Alkmaar willen. Maar in het dorp klinkt ook een ander verhaal, dat onderbelicht wordt. 
Daarom hebben wij afgesproken in te spreken in deze vergadering.

Zo slecht is het proces verlopen:

Bij de allereerste informatieavond in Sint Pancras was al een raadslid uit Alkmaar aanwezig, die de 
discussie sterk beïnvloedde.  Het is toch een zaak van Langedijk en Heerhugowaard? Wij vinden dit 
uiterst dubieus.

Hij pleitte volop voor aansluiting bij Alkmaar, want in Graft de Rijp ging het allemaal zo goed.

Ook de Dorpsraad was vanaf het begin voor een fusie met Alkmaar. Valide argumenten daarvoor 
werden niet aangedragen. Emotie en misschien dat het imagoprobleem van Heerhugowaard dat een 
rol in speelde. Zoals: in Alkmaar wonen ook veel Sint-Pancrassers, of: ik doe vaker boodschappen in 
Alkmaar dan in Heerhugowaard…. 

1.De uitgestoken hand van de gemeente Langedijk van “Wat vindt u belangrijk voor ons dorp?” 
kwam niet uit de verf door de stennis die werd gemaakt en werd gevoed door de politiek in Alkmaar. 
“Wij willen bij Alkmaar” en men gaf geen enkele ruimte voor discussie. Jammer een gemiste kans.

Dan zou er een enquête worden gehouden door de dorpsraad, maar dat bleek een rondje 
handtekeningen ronselen door het dorp.

Van de mensen die wij gevraagd hebben lijkt het erop dat 80% van die stemmers voor Alkmaar heeft 
gestemd, omdat hen dat gevraagd werd; de keuze was hen om het even. “Of je nu door de hond of 
door de kat gebeten wordt” En… je kent de handtekeningenjager  van de kerk/sportclub/ enz. 

De Dorpsraad zal het wel weten. Dan is een handtekening gauw gezet, maar wat het betekent? Dat 
weet men niet.

Er zijn zelf bewoners overgehaald op onterechte informatie. Soms werd Langedijk vergeleken met 
Alkmaar, terwijl de situatie in Heerhugowaard maar even achterwege werd gelaten. Het zou 
voordeliger zijn in de lasten etc.

Als het resultaat van deze enquête door Alkmaar gezien wordt als” De inwoners van Sint Pancras 
vragen om aansluiting bij Alkmaar”, dan gaat bij ons het licht uit. Dit kan toch niet waar zijn, dat dit 
onderzoek zo zwaar weegt. 

2.Onze achterban is van mening dat een dorp als Sint Pancras binnen de gemeente Dijk en Waard 
meer invloed kan uitoefenen op het gemeentelijke beleid dan met Alkmaar.

Sint Pancras, Koedijk, Broek op Langedijk, Zuid Scharwoude, Noord Scharwoude, Oudkarspel en de 
Noord zijn allen dorpen t.o.v. het grote Heerhugowaard. Zij hebben belang bij voorzieningen in elk 
dorp. 

Met Alkmaar zouden voorzieningen eerder onder druk komen te staan.

Komen deze in problemen, wat dan?? Centralisatie binnen Alkmaar zou dan voor de hand liggen .  
Ook de spaarzame open gebieden van ons dorp lopen met Alkmaar meer gevaar.



Jammer dat er geen echte discussie over de fusie is gevoerd. Het bleek onmogelijk, door de opstelling 
van de Dorpsraad en de bemoeienis van Alkmaar. Alkmaar dat nooit heeft aangegeven wat ze 
daadwerkelijk  met het dorp van plan is. 

Maar de Provincie moet hierboven staan. Feiten tellen en niet de emotie. 

Bij de laatste gemeenteraadsvergadering –toen fusie met Heerhugowaard al een serieuze optie was 
– was die fusie geen enkel issue. Laten wij samen blijven. En wegblijven bij oneigenlijke en valse 
sentimenten.


